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Już jutro drużynę czeka siódme spotkanie z kolei w długim maratonie

meczowym. Eusebio Di Francesco będzie musiał rotować składem i między

innymi o kondycję graczy pytali go dziennikarze na konferencji prasowej. 

Wczoraj do grupy wrócił Perotti, jego kondycja?

- Perotti jest gotowy, muszę ocenić czy zagra od pierwszej minuty czy nie, ale jest

do dyspozycji i będzie powołany. Jedynym, który nie zostanie powołany, który ma

pewne dolegliwości mięśniowe jest Kolarov, którego nie będzie na liście.

Dzeko zagra?

- Jest bardzo zmotywowany, ocenię razem z nim dziś wieczorem i jutro rano. Jest

szansa, że w ataku zagra albo on albo Schick. To jasne, że gra w tak wielu meczach

nie jest łatwa, ocenię z Edinem.

Przed Barcą Under i Juan Jesus grali mniej od innych, ich świeżość może

być użyteczna?

- W ogólnej analizie liczą się obciążenia treningowe. Jesus grał dużo w ostatnich

meczach, ale mało wcześniej, nie jest to pozytywny aspekt. Nie jest powiedziane, że

jest świeży, przeciwnie. Fakt gry wieloma graczami teraz, gdy wcześniej grałem

małą liczbą i to że nie mają kondycji nie jest pozytywny, są ryzyka kontuzji i innych

rzeczy. Musimy być bardzo uważni w ocenie tej dwójki.

Silva czy Peres na lewej obronie?

- Nie, nie, na prowadzeniu jest Silva przed Lucą Pellegrinim. Zagra jeden lub drugi,

na lewej stronie będzie gracz lewonożny.

To moment na odpoczynek dla Fazio, gdyż gra po 90 minut? Under nigdy

nie grał 90 minut, to część zarządzania nim, aby się rozwijał?

- Tak, to część jego rozwoju. Jednak moi boczni napastnicy rzadko kończą mecz.

Perottiemu udaje się częściej, pod względem charakterystyki jest bardziej

środkowym pomocnikiem, mniej wybuchowym, ale bardziej regularnym, potrafi

biegać ponad 90 minut. Cengiz jest cały czas w grze, cały czas jeden na jednego.

Dlatego muszę go chronić i prowadzić w odpowiedni sposób. Jeśli chodzi o Fazio nie

mogę dawać odpoczynku wszystkim, muszę dokonywać precyzyjnych wyborów.

Federico jest jednym z graczy w najlepszej kondycji, posiada zdolność biegania

przez 90 minut, co jest łatwiejsze dla środkowego obrońcy, to mniej wymagająca

pozycja pod względem ciągłego biegania.

Pellegrini zagra ponownie w pierwszym składzie?

- Nie jest tak, że wszyscy odpoczną, dokonam ponownie zmian. Niektórzy zagrają
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ponownie, inni odpoczną i również Pellegrini może zagrać. Jestem niezdecydowany

w przypadku kogoś innego, ale nie powiem kogo.

Widziałeś poprawę u Gonalonsa? Może zagrać ponownie jutro?

- Może grać zawsze, jest graczem Romy i wszyscy muszą być gotowi do gry. Muszę

powiedzieć, że zawsze jest w grze, być może robi błędy w rozegraniu, tak jak inni.

Te zauważa się najczęściej. Być może przy straconym golu piłka wyszła od niego. W

tym przypadku nie uważam, że błąd jest jego. Zobaczcie odzyskane piłki, pojedynki

powietrzne, świetną piłkę do Florenziego. Gdyby trafił, miałby asystę. Bardzo go

cenię, jest zawsze do dyspozycji i jest dla mnie bardzo ważny.
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